



CIRCULAR / CIRCULAIRE NO. :

FILE / DOSSIER : 51-2

TO / À : ALL BRANCHES / TOUTES LES FILIALES

DATE: 19 Jan 2022

SUBJECT / **Amendments to the Ritual and Award Manual (as amended to 19 Jan 2022)**  
OBJET : **Modifications au \_Manuel des recompenses et du protocole (tels qu'il a été modifié jusqu'au 19 Jan 2022)**

---

Below please find amendment(s) to the R&A Manual as approved by the Dominion Command R&A Committee.

Prière de prendre note plus bas du modificatif au Manuel des R et P tel qu'approuvé par le Comité du R et P du Commandement national.

### **Section 121**

Legion medals are not to be made available or sold to the general public or individuals outside of a replacement of a previously awarded medal(s). Furthermore all medals, including commemorative medals, distributed and sold by Dominion Command to Branches, Districts, Zones, Ladies Auxiliary's and Provincial Commands will be clearly identified as not for resale.

### **Section 121**

Les médailles de la Légion ne doivent pas être vendues au grand public ou à des individus, ou mises à leur disposition, sauf pour remplacer les médailles précédemment décernées. De plus, toutes les médailles, y compris les médailles commémoratives, qui sont distribuées et vendues par la Direction nationale aux filiales, districts, zones, auxiliaires féminins et directions provinciales seront clairement identifiées comme n'étant pas pour la revente.

Charls Gendron  
Coordinator, R&A Committee